
Protokół nr XX/2012 
z XX sesji Rady Powiatu  w Końskich zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym odbytej 
w dniu 27 lipca 2012r. w sali konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego w Końskich. 
 

 
       
Obrady rozpoczęto o godz. 15.00 

 
 Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron. 
 
 Przewodniczący otworzył sesję, powitał  radnych, zaproszonych gości 
oraz stwierdził, Ŝe posiedzenie Rady zwołane zostało w sposób prawidłowy, 
zgodnie z postanowieniem ustawy o samorządzie powiatowym i Statutu 
Powiatu.  
 

Przewodniczący oświadczył jednocześnie, Ŝe zgodnie z listą obecności        
w posiedzeniu uczestniczy 19 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji.  
Lista radnych powiatu obecnych na XX nadzwyczajnej sesji Rady stanowi 
integralną część niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe porządek obrad będzie rozszerzony 
i poprosił o uzasadnienie tego faktu Starostę Bogdana Sobonia. 
 

Starosta Bogdan Soboń odczytał uzasadnienie projektu uchwały 
w sprawie wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu pn.„Szkoła kompetencji”  
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Poinformował 
jednocześnie, Ŝe projekt uchwały wpłynął juŜ po złoŜeniu wniosku o zwołanie 
nadzwyczajnej sesji Rady i poprosił o uwzględnienie go w porządku obrad 
dzisiejszej sesji rady.   

 
Wniosek o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym stanowi integralną część 
niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron odczytał wniosek Starosty 
Koneckiego o odwołanie Członka Zarządu Pani Renaty Biegaj oraz rezygnację 
Członka Zarządu Pani Renaty Biegaj. 
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Oba dokumenty stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 
Radna Helena Obara – zapytała, czy przedstawiony projekt uchwały przez 
Starostę jest juŜ uwzględniony w uchwale dot. zmian w budŜecie na rok 2012. 
Oraz w WPF, gdyŜ dotyczy ona spraw finansowych. Odnosząc się teŜ do treści 
wniosku Starosty Koneckiego o odwołanie Członka Zarządu Pani Renaty Biegaj 
powiedziała, Ŝe nie przypomina sobie, Ŝeby Rada głosowała kiedykolwiek za nie 
udzieleniem absolutorium, poniewaŜ Rada głosowała za udzieleniem 
absolutorium albo przeciwko udzieleniu absolutorium.  
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe od strony formalnej jeśli chodzi 
o rezygnację Członka Zarządu Pani Renaty Biegaj to powinno paść 
oświadczenie Przewodniczącego Zarządu o jej przyjęciu, gdyŜ powołano Zarząd 
na wniosek właśnie Przewodniczącego Zarządu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron – powiedział, Ŝe nie widzi 
takiej potrzeby, gdyŜ wniosek został złoŜony do Rady w sposób formalny.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe jeśli chodzi o pierwszą sprawę to 
prosi p. Skarbnik o odpowiedź. W sprawie, która poruszył Radny Obratański 
stwierdził, Ŝe kompetencyjnie nie będzie robił Ŝadnych przepychanek. 
Powiedział, Ŝe pismo trafiło do Przewodniczącego Rady, kopię otrzymał, więc 
informuje, Ŝe rezygnację przyjmuje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron – powiedział, Ŝe 
w momencie złoŜenia przez Starostę wniosku dysponentem tego wniosku jest 
Rada Powiatu, która moŜe jedynie decydować w tej sprawie. W trybie art. 15 
pkt. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, w którym zwołano sesję nie ma 
potrzeby dyskusji na temat tego wniosku. Podkreślił, Ŝe taką właśnie decyzje 
podjął.  
 
Skarbnik Powiatu Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe ten projekt uchwały 
nie jest ujęty w WPF ani w zmianach do budŜetu, gdyŜ otrzymała go wczoraj 
i nie zdąŜyła nanieść poprawek. Podkreśliła, Ŝe był zbyt krótki czas aby 
wprowadzić zmiany na odpowiednie rozdziały i paragrafy. 
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Radna Helena Obara – podkreśliła, Ŝe odpowiedź jest wystarczająca, ale 
niezgodna z zapisami uchwały, które Rada ma dziś przyjąć. Stwierdziła, Ŝe jeśli 
dokonuje się zmian w budŜecie i przyjmuje się uchwałę, która teŜ powoduje 
zmiany w budŜecie to powinny być one uwzględnione. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 

 
Ad – 2. 
 
Rozszerzony porządek obrad poddano pod głosowanie.  
 
          W obecności 19 radnych większością głosów przy 3 głosach 
wstrzymujących się przyjęto do realizacji porządek obrad sesji obejmujący: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) wyraŜenia zgody na przystąpienie przez II Liceum 
Ogólnokształcące im. Marii Skłodowskiej-Curie w Końskich do 
projektu „Wino-europejskie dziedzictwo kulturowe” w  ramach 
programu Comenius „Uczenie się przez całe Ŝycie”, 

b) wyraŜenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich do projektu „Wpływ 
pogody na naturalny i miejski krajobraz poszczególnych regionów 
Europy” w ramach programu Comenius „Uczenie się przez całe 
Ŝycie”, 

c) zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Gotowi na zmiany” 
współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

d) zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Dobry start-szansa 
na zatrudnienie” współfinansowanego przez Unię Europejską ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Koneckiego na lata 2012 – 2019, 

f) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na rok 2012, 
g) wyraŜenia zgody na przystąpienie do projektu pn: „Święto 

hodowców ryb i wędkarzy – Konecka Ryba”, realizowanego w 
ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007-2013, 
działanie 413 „WdraŜanie Lokalnych Strategii Rozwoju” dla 
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operacji, które odpowiadają warunkom przyznania pomocy dla 
małych projektów. 

h) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu pn.„Szkoła 
kompetencji” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

4. Zakończenie obrad XX sesji Rady Powiatu zwołanej w trybie 
nadzwyczajnym. 

 
Tematykę sesji realizowano zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. 
 

Ad – 3a. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie przez II 
Liceum Ogólnokształcące im. Marii Skłodowskiej-Curie w Końskich do 
projektu „Wino-europejskie dziedzictwo kulturowe” w  ramach programu 
Comenius „Uczenie się przez całe Ŝycie” przedstawiła Dyrektor II LO Pani 
Beata Salata. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał czy w ramach tego projektu będą teŜ 
zajęcia praktyczne takie jak np. degustacja wina. 
 
Dyrektor II LO Pani Beata Salata – powiedziała, Ŝe absolutnie nie i jest to 
tylko nazwa i temat projektu. 
 
Radna Helena Obara – powiedziała, Ŝe w uzasadnieniu jest zapis, Ŝe 
niepotrzebne jest zaciąganie zobowiązań, a następnie w § 2 upowaŜnia się 
Zarząd Powiatu do zaciągania zobowiązań na realizację projektu w latach 2012-
2014. Zapytała czy w końcu potrzebne są na ten projekt środki finansowe czy 
teŜ nie. 
 
Dyrektor II LO Pani Beata Salata – powiedziała, Ŝe środki wpływają do 
budŜetu powiatu, dlatego powiat jest dysponentem tych środków. śadnych 
swoich nakładów finansowych powiat natomiast nie wydaje.  
 
Radna Helena Obara – powiedziała, Ŝe właśnie taki powinien być zapis. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
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 W obecności 19 radnych,  Rada większością 
głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła 
uchwałę Nr XX/58/2012 w sprawie wyraŜenia zgody 
na przystąpienie przez II Liceum Ogólnokształcące 
im. Marii Skłodowskiej-Curie w Końskich do projektu 
„Wino-europejskie dziedzictwo kulturowe” w ramach 
programu Comenius „Uczenie się przez całe Ŝycie”. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad – 3b. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie przez Zespół 
Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich do projektu „Wpływ pogody 
na naturalny i miejski krajobraz poszczególnych regionów Europy” 
w ramach programu Comenius „Uczenie się przez całe Ŝycie” przedstawiła 
Z- ca Dyrektora ZSP nr 1 Pani Helena Rozmus. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
 W obecności 19 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XX/59/2012 w sprawie wyraŜenia 
zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich do projektu 
„Wpływ pogody na naturalny i miejski krajobraz 
poszczególnych regionów Europy” w ramach 
programu Comenius „Uczenie się przez całe Ŝycie”. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad – 3c i d. 
 
Projekty uchwał w sprawie:  
 

• zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Gotowi na zmiany” 
współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
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• zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Dobry start-szansa na 
zatrudnienie” współfinansowanego przez Unię Europejską ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

 
przedstawił Z-ca Dyrektora PUP Pan Wojciech Owczarek. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Marian Król – zapytał, dlaczego akurat takie zawody zostały wybrane 
do projektu, czy wynika to np. z zapotrzebowania na rynku pracy? 
 
Z-ca Dyrektora PUP Pan Wojciech Owczarek – powiedział, Ŝe cyklicznie 
PUP prowadzi taki ranking, jakie zawody cieszą się największym popytem. 
Oprócz tych cyklicznych badań odbyły się takŜe badania na rzecz samego 
programu. Podkreślił, Ŝe PUP odbył szereg rozmów z pracodawcami. Dodał, Ŝe 
pracodawcy byli ankietowani, dodatkowo ankietowano grupę ok. 200 osób 
bezrobotnych. Z tych źródeł wynikało zapotrzebowanie. Powiedział teŜ, Ŝe 
w 90% podpisano wstępne porozumienia na określone zawody.  
 
Radna Helena Obara – zapytała, czy omawiane projekty były opiniowane 
przez Powiatową Radę Zatrudnienia. 
 
Z-ca Dyrektora PUP Pan Wojciech Owczarek – powiedział, Ŝe taka opinia 
była, bo projekty były juŜ przygotowywane na przełomie roku 2011 i 2012. 
 
Radna Helena Obara – powiedziała, Ŝe nie przypomina sobie takiej opinii. 
 
Projekty uchwał kolejno poddano pod głosowanie. 
 
 
W obecności 19 radnych,  Rada jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XX/60/2012 w sprawie zatwierdzenia do 
realizacji projektu pn.: „Gotowi na zmiany” 
współfinansowanego przez Unię Europejską ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 
W obecności 19 radnych,  Rada jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XX/61/2012 w sprawie zatwierdzenia do 
realizacji projektu pn.: „Dobry start-szansa na 
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zatrudnienie” współfinansowanego przez Unię 
Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki. 
 
Uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad -  3 e, f. 
 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 
obejmującego podjęcie uchwał w sprawie:  

• zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2012-2019r ., 

• zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2012r., 
 
Projekty uchwał przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta DrąŜkiewicz.  
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Przedstawione projekty uchwał kolejno  poddano pod głosowanie. 

 
W obecności 19 radnych,  Rada większością 

głosów przy 1 głosie przeciwnym i 3 głosach 
wstrzymujących się podjęła uchwałę 
Nr XX/62/2012 w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2012-
2019r. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
  

 W obecności 19 radnych, Rada 
większością głosów przy 4 głosach 
wstrzymujących się podjęła uchwałę 
Nr XX/63/2012 w sprawie zmian w budŜecie 
powiatu na 2012r.  
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Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad – 3g. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie do projektu 
pn: „ Święto hodowców ryb i wędkarzy – Konecka Ryba”, realizowanego 
w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007-2013, działanie 
413 „WdraŜanie Lokalnych Strategii Rozwoju” dla operacji, które 
odpowiadają warunkom przyznania pomocy dla małych projektów 
przedstawił Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Pan Dariusz Kowalski. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Michał Pękala – zapytał, kiedy było wiadomo na temat moŜliwości 
złoŜenia wniosku i jaki był czas na realizację oraz dlaczego projekt ten jest 
przedstawiany na sesji nadzwyczajnej. Podkreślił, Ŝe są juŜ luki, poniewaŜ p. 
Skarbnik nie zdąŜyła tego projektu umieścić w zmianach w budŜecie, więc nie 
wiadomo czy p. Skarbnik jest za czy przeciw. Dodał teŜ, Ŝe projekt nie był 
opiniowany przez Komisje właściwe.  
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – zapytał, po co robić w ogóle tą imprezę. 
Stwierdził, Ŝe bywał na „Koneckiej Rybie” i z roku na rok jest to coraz większa 
tandeta. Podkreślił, Ŝe promocja np. Kuźnic Koneckich wyglądała tak, Ŝe na 
Sielpi, gdzie było kilka tysięcy osób z całej Polski brak było plakatów i innych 
informacji o odbywającej się w Maleńcu imprezie. Powiedział, Ŝe pokazywał 
ludziom swoje zaproszenie. Zapytał, czy nie moŜna tych imprez połączyć. 
Stwierdził teŜ, Ŝe jeśli jest projekt to powinien być jakiś program i uzasadnienie, 
Ŝeby radni wiedzieli czy poziom będzie niŜszy czy moŜe wyŜszy niŜ 
w poprzednich latach.  
 
Naczelnik Pan Dariusz Kowalski – powiedział, Ŝe p. Starosta podpisał pismo, 
odnośnie aplikacji projektowej złoŜone do LGD w dniu 6.07. br. , natomiast 
w dniu 19.07. br. otrzymaliśmy pismo informujące o wyraŜeniu zgody na ten 
projekt. W związku z tym w dniu 20 lipca wydział złoŜył na Zarząd stosowny 
projekt uchwały w tej sprawie. Powiedział, Ŝe był bardzo krótki czas na 
przygotowanie całej dokumentacji. Podkreślił, Ŝe nie moŜna było zabezpieczyć 
środków bez wcześniejszej zgody LGD. Odpowiadając radnemu 
Wojcierowskiemu powiedział, Ŝe ze względu na remont drogi do Sielpi 
lokalizacja Kuźnic Koneckich była tylko w Maleńcu. Podkreślił teŜ, Ŝe na 
Kuźnicach w Maleńcu było ponad 3 tys. samochodów. Dodał teŜ, Ŝe plakaty 
informujące o imprezie były sponsorowane i było ich 750. Powiedział, Ŝe były 
sukcesywnie rozwieszane takŜe na Sielpi.  
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Skarbnik Powiatu Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe w wydziale jest 
zabezpieczone 20 tys. zł na projekt „Nad Czarną i Kamienną”, jednak nie będzie 
on wykorzystany. W związku z tym jeśli projekt zostanie zaakceptowany przez 
LGD wówczas środki zostaną zabezpieczone z tych które są.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe boleje nad stwierdzeniem radnego 
Wojcierowskiego, chociaŜ kaŜdemu wolno jest krytykować, jednak stwierdzenie 
Ŝe „Święto Chodowów Ryb i Wędkarzy ” jest imprezą tandetną jest bardzo 
krzywdzące, biorąc pod uwagę juŜ 9 edycję tej imprezy. Podkreślił, Ŝe w tym 
roku przypada 100 rocznica powstania I Stacji Ichtiologicznej w Królestwie 
Polskim, gdzie kierownikiem był brat Leopolda Staffa – Franciszek. Powiedział, 
Ŝe jest to nietuzinkowa historia związana z wyprodukowaniem linii karpia 
królewskiego, gdzie Staff wygrał konkurs na jej prowadzenie na Uniwersytecie 
Jagiellońskim w Krakowie. Dodał, Ŝe w tym roku gimnazjum w Rudzie 
Malenieckiej będzie miało nadane imię: Franciszka Staffa. Stwierdził, Ŝe gmina 
Ruda Maleniecka i  samorząd powiatowy czynił starania od dawna aby w tym 
roku, pod patronatem Ministerstwa Rolnictwa, Marszałka oraz Rektora SGGW  
odbyła się godna uroczystość, gdzie moŜna tym rybakom z naszego powiatu 
i nie tylko zaanonsować reklamę i pomoc. Podkreślił, Ŝe staraniami samorządu 
gminnego ma być odsłonięcie pomnika karpia. Uznał, Ŝe powiat konecki 
poprzez te promocyjne działania przyczynia się do wzrostu gospodarczego nie 
tylko tej gminy, ale i innych. Biorąc pod uwagę słabe rolnictwo w powiecie, 
naleŜy docenić historię i tradycję w tym gospodarkę hodowli karpia. Nazywanie 
tych wszystkich działań tandetą jest bardzo przykrym stwierdzeniem. 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – powiedział, Ŝe stwierdza co widzi, iŜ poziom 
tych imprez jest coraz niŜszy. Odnosząc się do Kuźnic, podkreślił, Ŝe nie miał 
pretensji o lokalizację imprezy tylko o brak jej promocji na Sielpi, gdzie jest 
codziennie i nie widział Ŝadnych plakatów ani informacji. 
 
Starosta Bogdan Soboń – zwrócił się do radnego Wojcierowskiego 
i powiedział, Ŝe nie moŜna mówić, Ŝe poziom tej imprezy jest coraz niŜszy, gdyŜ 
ostatnie święto było zorganizowane w październiku 2010r. i było ono 
pomyślane jako połączenie doŜynek tradycyjnych z doŜynkami rybnymi.  
Podkreślił, Ŝe były wszystkie gminy. Powiedział, Ŝe była na tą okoliczność 
wymyślona formuła wypieczonych w kształcie konturów gmin chlebów, które 
utworzyły kontury powiatu koneckiego. Dodał, Ŝe była pełna integracja, bardzo 
duŜo ludzi. Stwierdził, Ŝe rybacy byli zadowoleni, poniewaŜ sprzedali bardzo 
duŜo ryb. Przypomniał, Ŝe były środki pozyskane na degustacje. Powiedział, Ŝe 
pierwszy dzień imprezy tj. sobota odbywał się w Końskich, drugi dzień 
natomiast w Rudzie Malenieckiej. Podkreślił wi ęc, Ŝe jego zdaniem poprzeczka 
idzie w górę. W tym roku obchody te mają dorównać poprzednim edycjom. 
Stwierdził, Ŝe najprawdopodobniej radny nie chodzi na te imprezy i nie widzi.  
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Radny Michał Pękala – zapytał, czym był podyktowany tak szybki termin sesji 
nadzwyczajnej, czy nie moŜna było zrobić jej dwa, trzy dni później 
i wprowadzić na spokojnie wszystkie zmiany w budŜecie.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe zawsze jest lepiej mieć więcej czasu 
i przygotować wszystko bez uchybień i uszczerbków. Powiedział, Ŝe w połowie 
lipca powiat otrzymał dotację na remont budynku w Stąporkowie na 
przeniesienie Domu Wsparcia, tak aby efektywność tego lokalu była jak 
największa. Był to wystarczający argument do zwołania sesji nadzwyczajnej.   
Stwierdził, Ŝe po konsultacjach z radnymi, okazało się, Ŝe wielu wybiera się na 
planowany urlop i zwołanie sesji w przyszłym tygodniu spowodowałoby, Ŝe 
sesja mogłaby się nie odbyć.  Podkreślił, Ŝe środki do końca roku muszą być 
wykorzystane. Zarząd w trosce o powiat podjął taką właśnie decyzję.  
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
 
Projekty uchwał kolejno poddano pod głosowanie. 
 

W obecności 19 radnych,  Rada większością 
głosów przy 2 głosach przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymujących się podjęła uchwałę 
Nr XX/64/2012 w sprawie wyraŜenia zgody na 
przystąpienie do projektu pn: „Święto 
hodowców ryb i wędkarzy – Konecka Ryba”, 
realizowanego w ramach Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich 2007-2013, działanie 413 
„WdraŜanie Lokalnych Strategii Rozwoju” dla 
operacji, które odpowiadają warunkom 
przyznania pomocy dla małych projektów. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad – 3h. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół 
Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu pn.„Szkoła 
kompetencji” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
przedstawiła Z- ca Dyrektora ZSP nr 1 Pani Helena Rozmus. 
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Dyskusji nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
 W obecności 19 radnych,  Rada większością 
głosów przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła 
uchwałę Nr XX/65/2012 w sprawie wyraŜenia zgody 
na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 1 w Końskich projektu pn.„Szkoła kompetencji” 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Innych spraw nie było. 
 
Przewodniczący stwierdził, Ŝe w pełni wyczerpano przyjęty porządek 
posiedzenia oraz podziękował radnym za udział  w  obradach.  

 
O godz.16 05  zamknął  XX sesję Rady Powiatu zwołaną w trybie 
nadzwyczajnym. 
 
Na tym sesję zakończono. 
 
Przebieg obrad protokółowała Kierownik Biura Rady Powiatu – Monika 
Trojanowska. 
 
Protokółowała       Przewodniczący 
Kierownik Biura      Rady Powiatu w Końskich 
Rady Powiatu 
 
 
..................................         ................................... 
Monika Trojanowska                    Wiesław Skowron 
 
 
 
Końskie, dnia 27.07.2012r.        


